
 
 

Referat til skolebestyrelsesmøde mandag d. 21.11.2022 kl. 19.00-21.00 
 
Deltagere ved mødet:  
Ane Stockmarr (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Tine Dahl Halkjer, Thomas Graven, 
Karen Louise Reeh, Anne Festersen, Yeliz Jakobsen, Claus Roholt, Bente Karkov, Helle Hjorth og 
Kåre Mortensen 
 
Fraværende: Stine magnussen, Karen Louise Reeh 
 
Ordstyrer: Claus Roholt 
Referent: Kåre Mortensen 
 

Punkt: Punkt 

fremsendt 

af: 

Referat/Beslutning: 

1. Godkendelse af 

dagsorden, ordstyrer 

og evt. 

bemærkninger til 

referat fra seneste 

møde  

 
 

 Ingen bemærkninger til dagsorden 

2. Bestyrelsen  

 

  

Fælles evaluering af 

forældrearrangement

et i forbindelse med 

emneugen, bordet 

rundt. (30 min.) 

Ane Evaluering af forældrearrangement i forbindelse med 
emneugen. 
Ifbm. “Tal med din bestyrelse”-boden fungerede. Der 
kom mange forældre forbi. 
Der var også mange elever der ville tale med 
bestyrelsen. Emnet var bl.a. elevtur på 9. årgang. 
 
Der blev byttet en kop kaffe for et spørgsmål. 
Der gav en god synlighed for bestyrelsen. 
Der blev delt mere end 200 kopper kaffe/the ud. 
Navneskiltene var også en god ide. 
 
Flere caféborde eller anden løsning hvor forældre kan 
sidde sammen og snakke. 
Det kan måske være med til at nogle forældre ville blive 
længere. 
 



I evalueringen i personalet har der været talt om 
mulighed for mad. 
Det kunne være 9. klasserne der tjente nogle penge til 
en tur.  
 

Gennemgang og 

eventuel justering af 

årshjulet for 

skolebestyrelsen (se 

bilag i mappen) (30 

min.) 

Ane Sidste års årshjul har været tilrettet det pågældende år. 
Vi vil fortsætte med et revideret årshjul. 
Ane laver et oplæg til årshjul til næste gang. 
Årshjulet må ikke være mere omfattende, end der er 
plads til andre punkter. 
 
Thomas Graven laver dokument der giver overblik over 
temaer der har været drøftet i bestyrelsen ifbm. “Den 
attraktive Hunderupskole”. 
  

Nyt fra bestyrelsen  

 

  

3. Nyt fra eleverne (10 

min) 

 
 
 

 Eleverne har været inde og tale med rådkvinden. 
Emnet var trivsel. 
De var inddelt i grupper. Det gik godt. 
En god oplevelse at kunne tale direkte til en politiker. 
Der blev talt om karakterer og mangler på enkelte 
skoler. 
Der blev talt om psykisk sygdom og hvad man kan gøre 
for at mindske det og lære mere om det. Særligt hvis 
man har en klassekammerat der er ramt. 
Rådkvinden lagde op til en afslappet dialog, hvor alle 
kunne få sagt det de ville. 
Der var mange elever der fik sagt noget. 
 
Elevrådet vil lave en særlig dag på skolen med 
pyjamasdag/idrætstøj eller lign. 
Det skal skabe mere synlighed omkring elevrådet. 
 
Elevrådet vil gerne have flere temadage hvor man kan 
gå mere i dybden med et emne. 
 
På onsdag d. 23. november tager 4 
elevrådsrepræsentanter og KM på 
undervisningsmiljørepræsentant -kursus. 
 
Det er ærgerligt at skoleboden kun er åbent 3 dage om 
ugen pga. sygdom.  

4. Nyt fra 

medarbejderne (10 

min) 

 
 
 

 Vi har ansat ny pædagog (Mathias) i en fast stilling. 
I SFO har vi haft 2 temadage hvor vi har arbejdet med 
årshjul og de aktiviteter der skal være gennem året. 
Med udgangspunkt i de pædagogiske lærerplaner. 
 
Claus har lavet nogle målinger på vores 
indetemperaturer. Der har været en fejl på 
varmesystemet, men det er rettet nu. 
 

5. Nyt fra ledelsen, (10 

min) 

 
 

 

 

 

HH orienterer om tiltag i forbindelse med Velfærdens 
Fundament. 
Vi har andet partnerskabsmøde på torsdag d. 24. 
november. 



Partnerskabet består af mange forskellige deltagere fra 
lokalområdet med forskellige ønsker og input. 
Der er online borgermøde 28. november. 
Hunderupskolen reklamerer for det på vores 
Facebookside. 
 
Ledelsen begynder så småt med skoleårets 
planlægning i forbindelse med kommende SFO/forårs-
SFO. 
 
Der har været indskrivning til kommende forårs-SFO. 
Der er tilmeldt 42 fra eget distrikt 6 fra andre distrikter. 
 
Vi har ofte besøg fra distriktets børnehuse.  
 
6. december er der kickoff på Mangfoldige 
Læringsmiljøer. 
 
 

 

 

  

6. Evt. (5 min) 

 

 HH/KM vil arbejde på at skolen bliver mere synlig 
omkring traditioner på skolen. 

 

 

 KM undersøger hvor mange elever på nuværende 5. 
årgang der bruger et klubtilbud. 

 
 

  

 


